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PROTOKÓŁ nr 7/2021 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Planowania 

Rady Gminy Krośnice 

w dniu 18 stycznia 2021 r. 

 

 

Ad 1. Posiedzenie o godz. 11
00

 otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania 

Zdzisław Jasięga. Na podstawie listy obecności (zał. nr 1) Przewodniczący stwierdził, że w 

posiedzeniu uczestniczy 6 Radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

 

Ad 2. Przewodniczący Zdzisław Jasięga przedstawił następujący porządek obrad posiedzenia (zał. nr 

2), który został zatwierdzony jednogłośnie: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

4. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji w 2020 roku. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad.  

 

 

Ad 3. Przewodniczący Zdzisław Jasięga zaproponował następujący plan pracy Komisji Budżetu, 

Finansów i Planowania na 2021 rok (zał. nr 3): 

 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krośnice za 2020 rok. 

2. Analiza zmian budżetowych przedstawianych Radzie Gminy. 

3. Analiza raportu o stanie gminy za 2020 rok. 

4. Opiniowanie wniosków stałych Komisji Rady Gminy dotyczących budżetu na 2022 rok. 

5. Opiniowanie projektów uchwał dotyczących stawek podatków na 2022 rok. 

6. Udział w pracach nad projektem budżetu na 2022 rok oraz wydanie opinii do budżetu na 

2022 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032. 

7. Analiza wydatków inwestycyjnych Gminy Krośnice na lata 2020-2021. 

8. Opiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji. 

9. Sprawy różne. 

 

W zarządzonym głosowaniu plan pracy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poinformował, że w zeszłym roku Komisja Budżetu rozważała zmianę proporcji 

wydatków na zadania z zakresu kultury fizycznej w odniesieniu do sportu seniorskiego oraz 

młodzieżowego, np. 40:60 zamiast 30:70. Radny Łukasz Lombarski przypomniał jednak, że na 

wniosek Komisji zmniejszono ze 120 do 100 tys. zł środki przeznaczone na zadania z zakresu kultury 

fizycznej realizowane przez stowarzyszenia na rzecz budowy oświetlenia drogowego, w związku z 

czym odstąpiono wówczas od zmian w proporcji wydatków. Radny wnioskował ponadto o 
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wygospodarowanie środków na dotację dla żłobka w Krośnicach argumentując to falą hejtu po 

ostatnich posiedzeniach Rady, na których omawiano ten temat. Radny poinformował o pojawiających 

się zarzutach sponsorowania remontów dróg powiatowych kosztem dzieci oraz o zmniejszeniu w 2021 

roku dofinansowania z rządowego programu Maluch+ z kwoty 135 zł do kwoty 70 zł/mies. na jedno 

dziecko, w związku z czym wzrosły opłaty ponoszone przez rodziców. Radny Andrzej Korzeniowski 

poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej rozważano przekazanie Wójtowi Gminy 

wniosku o zlecenie Pani Agnieszce Kruk organizacji opieki sprawowanej w formie żłobka, zgodnie z 

przepisami ustawy  o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3. W takim przypadku gmina mogłaby się 

ubiegać o dotację celową z budżetu państwa, która zrekompensowałaby dotację przyznaną żłobkowi z 

budżetu gminy – przypadek taki ma miejsce chociażby w gminie Chocianów. Zdaniem Radnego 

sprawa powinna być przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu Komisji. Radny Łukasz 

Lombarski poinformował o zasłyszanej informacji dot. planów przejęcia basenu przez CETS i w tym 

kontekście stwierdził, że taki ruch zaowocowałby zmniejszeniem ilości etatów administracyjnych, co 

jest pożądane.  

 

 

Ad 4. Przewodniczący Zdzisław Jasięga omówił przygotowane sprawozdanie z działalności Komisji 

Budżetu, Finansów i Planowania w 2020 roku (zał. nr 4). Do sprawozdania nie wniesiono żadnych 

uwag i zatwierdzono je jednogłośnie. 

 

 

Ad 5. Radny Łukasz Lombarski przypomniał, że podczas głosowania na wspólnym posiedzeniu 

Komisji w dniu 17 grudnia 2020 r. odnośnie przyznania dotacji dla żłobka niektórzy Radni byli skłoni 

poprzeć wniosek o ile w budżecie znajdą się środki na ten cel. Zdaniem Radnego Komisja Budżetu 

powinna wskazać źródło oszczędności, np. w wynagrodzeniach, po ewentualnym połączeniu 

gminnych jednostek, z których każda posiada dyrektora, księgową i kadrową. Radny nawiązał przy 

tym do niedawno wprowadzonej wspólnej obsługi finansowo-księgowej trzech gminnych szkół, 

zatrudniających o wiele więcej pracowników niż Schronisko, GOSiR i CETS. Wypowiedź Radnego 

Lombarskiego wywołała dyskusję dot. ilości etatów w GOSiR, którą Radny Piotr Kubiak podsumował 

stwierdzeniem, że w okresie trwałości projektu ilość ta musiała zostać zachowana. Radny Łukasz 

Lombarski poinformował, że wobec uczestników obozów pływackich oraz zielonych szkół stosowane 

są preferencyjne opłaty za korzystanie z basenu, zatem odpowiednie zarządzanie obiektem 

pozwoliłoby pozyskać większe dochody. Podając przykład basenu w Ostrzeszowie, który prowadzi 

skuteczną akcję promocyjną i generuje niewielkie straty finansowe, Radny kwestionował decyzje 

dyrekcji basenu dot. zajęć z aerobiku oraz z nauki pływania. Radny Zdzisław Jasięga stwierdził, że 

temat ten powinien być przedstawiony wszystkim Radnym na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

 

 

Ad 6. Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Zdzisław Jasięga o godz. 11
30 

 zakończył 

posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów i Planowania. 

 

 

 

Protokolant           Przewodniczący    

                   /-/ Olga Skomra              Komisji Budżetu, Finansów i Planowania 

  /-/ Zdzisław Jasięga 


